



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

Dato/sted	29.04.2024/Teams	Tid	Kl. 18.00	Styremøte nummer	08/2024
Deltagere fra styret:	Ann, Iselin, Rita, Linda, Gunni, Lena, Steinar, Hilde				
Forfall:	Roy				
Referent:	Lena	Distribueres til:	Hjemmesiden		

Sak		Ansvar	Frist
08.24.01	Godkjenning av innkalling – Godkjent	Lena	
08.24.02	Godkjenning av referat – Godkjent	Lena	
08.24.03	Godkjenning av protokoll – Godkjent	Lena	
08.24.04	Post inn - Gjennomgått, se postliste.	Lena	
08.24.05	Post ut – Gjennomgått, se postliste.	Lena	
08.24.06	TG Råholt Treningsgruppen er aktiv med treninger, og har 5-10 medlemmer. Har opprettet kontakt med styret i forhold til samarbeid mtp kurs, treninger og annonsering. HS kan bistå om det er mye. Hovedstyret har fått inn to uavhengige bekymringer på bruk av strøm på trening. Det informeres om lovverket, og at dette ikke er forenlig med hva Rottweilerklubben står for. Om HS får dokumentasjon så blir vi nødt til å ta tak. Foreløpig er dette en advarsel, og treningsgruppen må ta en prat for å stoppe denne praksisen. Det informeres også om nye innførte rutiner rundt dyrevelferdskontrollør på kurs og konkurranser i regi av klubben.		
08.24.07	Økonomi <i>Spons IFR WM</i> Skal ta tak i saken og ta kontakt med RIK ansvarlig for å jobbe videre med nye retningslinjer. <i>Klubbklær/effekter</i> Har fått kontakt med Revolution Race. Ann sender informasjon videre til Rita, så ho sjekker opp om vi kan få til noe her.	Rita	
08.24.08	Sak unntatt offentlighet		
08.24.09	Saker til/fra NKK <i>Godkjent mentalstatus</i> Saken er sendt inn til NKK, men vi har foreløpig ikke fått noe svar. Ann purrer opp saken og ber om et møte. <i>Kjent AD status</i> Gunni jobber med saken. Har sendt forespørsel til Berner Sennenhundklubben for å høre hvordan de har gjort det. Har kommet en god del videre. Venter nå på svar fra Danmark.		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p><i>Liste over utestengte hunder</i> Listen som er på NKK er fortsatt ikke oppdatert. Ann og Gunni har ikke kommet noe videre med saken, men den jobbes med.</p> <p><i>Mentaltestdommere</i> Rottweiler klubben ønsker å utdanne flere mentaltestdommere. Går videre til neste møte.</p> <p><i>Nye fellesbestemmelser hos NKK</i> Informasjon og felles prosedyre for Rottweilerklubben angående dyrevelferdskontrollør er sendt ut til alle avdelinger, komiteer og TG.</p>		
08.24.10	<p>Avdelinger</p> <p><i>Buskerud</i> Ingenting nytt.</p> <p><i>Vestfold</i> Ingenting nytt.</p> <p><i>Trøndelag</i> Ingenting nytt.</p>		
08.24.11	<p>Komiteer og råd</p> <p><i>Mentalkomiteen</i> Våpen og våpenskap er skrevet over fra brukskomiteen til mentalkomiteen. Papirer er fylt ut og sendt til politiet.</p> <p>MH testen på Disenå 26-28april 2024 ble avholdt, men med mye krøll mtp leie av sted. Det ble derfor bestemt at alle planlagte tester fremover vil bli avholdt på Toten.</p> <p><i>LP/Rally komiteen</i> Ingenting nytt.</p> <p><i>Brukskomiteen</i> Pinsesamlingen 17stk påmeldte. Ønsker fortsatt noen flere.</p> <p>Stevne 4-5 mai (NBF) PM sendt ut. Har kontroll.</p> <p><i>Utstillingskomiteen</i> Komiteen skal ha møte neste uke sammen med Rita og Ann for å planlegge litt fremover.</p> <p>Rasespesial april 2024 Klubbcert og chamiponater oppdatert og lagt ut på hjemmesiden. Iselin sender ut til de som ikke har fått. Spesialen gikk litt i overskudd. Utstillingen er anerkjent og oppgjør i orden.</p> <p>Rasespesial 15-16juni 2024 Flybilletter er bestilt til dommer Elena Haapaniemi. Avdelingen hadde booket Siv Sandø til feil dag, så det ble dommer endring til Marit Sunde.</p>		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p>Avd. Trøndelag tar kontakt med Rita angående bestillinger av rosetter og premier, hoteller osv. Iselin representerer HS på utstillingen.</p> <p>Rasespesialer 2025: Vestfold: 26-27 april 2025 (dobbel spesial). NKK Kristiansand!! Nytt forslag 3-4mai 2025. Trøndelag: 14-15 juni 2025 (spesial + valpeshow). Buskerud: 23-24 august (dobbel spesial) Oslo Dog Show: Ann har sendt forespørsel om dato. Ann purrer.</p> <p>Rasespesialer i 2026. Vestfold: 18-19 april 2026 (dobbel spesial). Trøndelag: 27-28 juni 2026 (spesial + valpeshow). Buskerud: Ønsker samme helg som 24 og 25, men venter på svar fra utleiested. Oslo Dog Show: Ikke kommet dato enda</p> <p>Trøndelag tar opp på styremøte 6mai, om de ønsker at HS skal kjøre spesial motsatt dag i 2025 og 2026.</p>		
08.24.12	Treningsgrupper TG Mandal. E-post sendt ut med informasjon opp oppstart Microsoft og bankkonto. Rita legger ut info om ny TG på hjemmesiden.		
08.24.13	Møte med avd. Vestfold og TG Vestfold HS ønsker å invitere til styremøte for å kartlegge videre drift etter at leder har gått bort. HS ser en stor fordel i et samarbeid istedenfor en avdeling og en TG. Lena kaller inn til neste styremøte og ber de begge tenke på måter å gjøre dette på.		
08.24.14	Mestvinnende – flere grener LP Rally RIK NBF Utstilling Iselin jobber med dette og får med seg Lena. Må på plass nå tidlig på året.		
08.24.15	Mestvinnende statuett 2023 Rita bestiller inn statuetter og sender til mestvinnende 2023.		
08.24.16	Arrangementer 2025 <i>Medlemsseminar</i> Lena og Iselin <i>Utstilling for alle raser</i> Ann og Rita Går videre til neste møte.		
08.24.17	SoMe Går veldig bra. All honnør til Linda.		
08.24.18	HD prosjekt <i>Foredrag</i> Ingenting nytt.		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

08.24.19	Adferd på Rottweiler <i>Handlerkurs</i> Tas av agendaen frem til midt på sommeren.		
08.24.20	Oppdrettere <i>Informasjon til oppdrettere</i> Ann <i>Felles kontrakt(er) for oppdrettere</i> Styret tar jobben med å undersøke litt rundt. <i>Oppdretterliste på hjemmesiden</i> Linda, Gunni og Roy tar opp igjen arbeidet. Går videre til neste møte.		
08.24.21	Innkomne e-poster <i>24.04.24</i> E-post fra NKK med informasjon om RS 2024. Påmeldingsfrist 24mai. Ann deltar for klubben. Ann og Rita tar seg av påmelding og div. <i>29.04.24</i> E-post fra Haugesund og Omegn Hundeklubb. NKK Instruktørutdanning Trinn 1 i Haugesund. Første kurshelg 8-9juni 2024. Linda legger ut annonse på SoMe.		
08.24.22	Diverse Webmaster: Rita syns det blir mye med oppfølging og opprydning. Steinar foreslår at det kanskje kan være to stk slik at Rita kan få avlastning. Det lages en annonse til SoMe for å etterspørre blant medlemmene. Vervekampanje: Ann ønsker en vervekampanje. Rita foreslår å trekke en vinner blant nye medlemmer. Premier fra sponsor, gratis kurs etc. Settes opp som agenda til neste møte.		

Nytt møte 14.05.24 klokken 18:00

Båstad
Lena Davidsen
Sekretær NRK